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PTA赞助商现场活动
PTA Sponsor Live Event

本周至圣诞节前有PTA义
卖: 

纯牛皮背包，男女通用，
可双肩/单肩/斜跨／手
拎，义卖价为$20一个，
黑/红两色可选。圣诞节
送礼佳品。



PTA义卖活动
PTA Fundraising Event

此次活动产品主要是圣诞球
和各种蜡烛灯，party沙锤，
您只需要按活动规则操作就
可以现场带走这些精美的产
品：
• 圣诞球 Free
• 4款蜡烛LED灯 Free
• Party 小沙锤 Free

【限时限量】
圣诞福利免费大放送

Note: 每个账号每款产品限购一件。具体下单流程请参见链接文档。
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下学期学费收取
Tuition Collection for Spring Semester

CCS每学年有秋季和春季两个学期,所有课程的注册以一年
为期。从本周六（12/7）到秋季学期的最后一周（12/14），
CCS将会在一楼大厅收取下学期的学费。请家长们准备好支票。
如需半途退换课程，请发邮件到 registration@carycs.org 联系教
务长。

There are two semesters per school year - Fall and Spring. All CCS 
classes are registered for one year for both Fall and Spring 
semesters. Tuition and fees for Spring Semester will be collected on 
Dec.7th and Dec.14th on the ground floor. Please have check 
prepared. For any changes, please email registration@carycs.org.
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家长义工执勤
Parent Duty

Thank You!

2019-2020 CCS Parent Duty Schedule

http://www.carycs.org/parents-duty.html

Newsletter 2019年12月07日

11月23日

非常感谢今天来执勤的义
工们他们主要是来自周传珍老师
班级的家长们。谢谢义工们的付
出！

----交通部部长李新兰



执勤日期：12月07日，星期六 , 8:25 – 10:10 AM 

Duty Date: Saturday,  Dec. 07

执勤班级：CHL马立平二年级 B

Duty Class: CHL Ma Liping 2nd Grade B

执勤班级老师：Mia 张

Duty Class Teacher: Mia Zhang

中文学校的蓬勃发展离不开所有热心家长的鼎力支持。每个周六我们都会需要大量的义工来执勤， 指挥车辆交通，维
持教学秩序。老师请记录自己班级执勤时间， 并提前一周在班级邮件中通知家长，家长请记录自己孩子所在班级的执
勤时间。PTA会每周将家长执勤情况在学校的网站上更新， 在学期结束时（06/2020）将会对仍然没有参与执勤的家
长收取$50的服务费。感谢您的辛勤付出！

To ensure a safe and orderly learning environment, we need lots of parents and volunteers to help school operations

every Saturday, such as directing traffic route, and keeping order during recess time. The teacher should record the

time of your class and notify the parents in the class via email one week in advance, and also ask the parents to

record the time of the class in which their children are located. PTA will update the parental duty on the school's

website every week. At the end of the semester (06/2019), a fee of $50 will be charged for parents who are still not

on duty. Thank you in advance for your hard work!

家长义工执勤
Parents Duty Schedule
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